
ZÁPIS ze 7. ZASEDÁNÍ

ZASTUPITELSTVA

MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA—SUCHDOL

DNE &. ÚNORA 2024

Zasedání bylo zahájeno v 18.08 hod.

Starosta přivítal přítomné zastupitele na 7. zasedání Zastupitelstva MČ Praha-Suchdol.

Starosta konstatoval, že 7. zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno.

Přítomno: 11 zastupitelů: Ing. Petr Hejl, RNDr. Ludmila Knappová, lng. Gabriela

Lněničkova, MBA, Ing. Věra Štěpánková, MBA, Marek Bor, Ing. Ondřej imlauf, JUDr. Zlata

Kohoutová, lng. Pavla Bradáčová, PhDr. Tomáš Opočenský, Ing. Andrea Hrobská

Mináriková, David Skála.

Omluveni: Mgr. Kristýna Janstová, MBA, lng. Vladimir Kubeček, Ing. Václav Vik, Ing. Bc.;

Radim Fišer.

Starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, zastupitelstvo je

usnášeníschopné.

Starosta seznámil zastupitele s návrhem programu ?i zasedání ZMČ Praha-Suchdol.

Starosta vyzval přítomné zastupitele k připomínkám k programu.

Hlasování o programu 7. zasedání: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0.

Program 7, zasedání byl schválen.

Schválený program zasedání je přílohou tohoto zápisu.

Volba 3 členů návrhového výboru: Navrženi byli: Ing. Ondřej lmlauf, pan David Skála, pan

Marek Bor. Hlasování pro návrhový výbor: pro: 11, proti: 0, zdržel se: O. Pan lmlauf, Skála a

Bor byli 11 hlasy zvoleni členy návrhového výboru.

Volba ověřovatele: navržena byla: RNDr. Ludmila Knappová.

Hlasování o návrhu: pro: 11, proti: 0, zdržel se: O. RNDr. Ludmila Knappová byla 11 hlasy

zvolena ověřovatelkou.

Určení zapisovatele: lng. Anna Genzerová, tajemnice ÚMČ Praha—Suchdol.

Starosta informoval přítomné, že průběh zasedání bude on-line přenášen na internet.

Program zasedání:

Diskuse.

Do diskuse se nikdo nepřihlásil.

Pan Fišer dorazil po ukončení diskuse před projednáváním 1. bodu programu.

1. Participativní rozpočet MČ Praha-Suchdol na rok 2024. Diskuse: dotaz z veřejnosti na

podmínku projektů participativniho rozpočtu, aby zhodnocovaly majetek MC, Paní

Stěpánková vysvětlila, že podminka projektů participativního rozpočtu na zhodnocení
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majetku MČ jevstanovena pouze u běžného participativního rozpočtu, u particjpativního

rozpočtu pro ZS M. Alše tato podmínka není. Podmínky projektů stanovuje ZMC, nejsou

dány z MHMP. Hlasování o usnesení: pro: 12, proti: 0, zdržel se: O. Usnesení č.j. 7/1/2024

bylo přijato.

Po ukončení projednávání prvního bodu programu předal pan starosta řízení zasedání paní

místostarostce.

2. Rozpočet MČ Praha—Suchdol na rok 2024. Diskuse: Pan lmlauf konstatoval, že FV

rozpočet doporučil ke schválení. Pan Bor se zeptal na navýšení příjmů o 2,5 mil. Kč z daně z

nemovitosti. Pan starosta odpověděl, že navýšení příjmu je z „balíčku" a že peníze jsou

rozprostřeny do zhodnocování majetku MC, zejm. vybudování kanalizace v ulicích, kde ještě

není, a oprav komunikací. Pan Fišer se zeptal na výnosnost zdaňovaně činnosti, zda je

někde deklarovaná. Pan starosta odpověděl, že výnosnost není deklarovaná a že v roce

2024 se plánují zásadní rekonstrukce v bytových domech, které se v následujících letech

propíší do výnosnosti. Dále se pan Fišer ptal na nájemné v bytových domech a na nájemné v

zahrádkách. Pan starosta odpověděl, že úpravy nájemného rada připravuje na příští jednání

zastupitelstva. Hlasování o usnesení: pro: 10, proti: 0, zdržel se: 2. Usnesení č.j. 7/2/2024

bylo přijato.

3. Střednědobý výhled rozpočtu MČ Praha-Suchdol na roky 2025 až 2029. Diskuse: 0.

Hlasování o usnesení: pro: 10, proti: 0., zdržel se 2. Usnesení čj, 7/3/2024 byto přijato.

Po ukončení projednávání třetího bodu programu předala paní místostarostka řízení

zasedání panu starostovi.

4. Granty MČ Praha-Suchdol na rok 2024. Diskuse: Pan Bor se zeptal na objemy žádostí

o granty. Paní Štěpánková odpověděla, že ve všech kategoriích je převis žádostí nad

schváleným rozpočtem na granty, Hlasování o usnesení: pro: 12, proti: 0, zdržel se: O.

Usnesení č.j. 7/4/2024 bylo přijato

5. Dary poskytovatelům sociálních služeb občanům MČ Praha-Suchdol. Diskuse: paní

Knappová se zeptala, zda příspěvky poskytovatelům, které jsou již několik let ve stejné

výši, jsou státe dostatečně při snižující se hodnotě peněz. Pani Štěpánková odpověděla, že

je s řediteli poskytovatelů sociálních služeb v kontaktu a že zatím nemá informaci o

potřebě navýšení. Hlasování o usnesení: pro: 12, proti: O, zdržel se: O. Usnesení č.jr

7/5/2024 bylo přijato.

6. Dary tělovýchovným organizacím na podporu práce s mládeží. Diskuse: pan Skála

se zeptal, zda máme informaci, že by TJ Slavoj Suchdol žádal o podporu z HLMPA Pani

Štěpánková odpověděla, že takovou informací nemáme. Paní Knappová se zeptala, že dle

jejich informací jsou dary pro tělovýchovné organizace hrazeny z příjmů z poplatků za

výherní automaty a že došlo ke změně vyhlášky určující alokaci těchto příjmů, která by

mohla navýšit příjmy MČ. Pan starosta odpověděl, že problematika alokace příjmů z

výherních automatů je složitá a ještě není rozhodnutá, že tedy není možné nyní dopředu s
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navýšením počítat. Pan Bor navrhl navýšení v této oblasti z rozpočtu MČ, paní Štěpánková

informovala o dalších projektech MČ v oblasti sportu, čili nedoporučila navyšovat tuto

položku. Pan lmlauf poznamenal, že suchdolská sokolovna, jeji sportovní vybavení,

kroužky, aktivity a jejich prezentace je v porovnání s jinými sokolovnami podprůměrné. Pan

Fišer se zeptal. zda MC má nějakou možnost zasáhnout do činnosti suchdolského Sokola.

Odpověděla pani Štěpánkova, že MČ nemá v této oblasti žádnou pravomoc. Dále proběhla

diskuse nad počty dětí v oddílech. Pan Fišer navrhl, aby se do kritérií na rozdělení daru

tělovýchovným organizacím zapracoval i počet členů sportovního oddílu, kteří jsou z MC

Praha-Suchdol. Pan Skála navrhl vyvolat jednání se zástupci suchdolskěho Sokola ve věci,

která proběhla v diskusi k tomuto bodu jednani, Pan starosta odpověděl, že vnímá kritiku

zastupitelstva k problematice a zeptal se na nutnost úpravy znění usnesení. Zastupitelé se

shodli, že není potřeba měnit usnesení. Hlasování o usnesení: pro: 12, proti: 0, zdržel se:

O. Usnesení č.j. 7/6/2024 bylo přijato.

7. Odměny zastupitelů a členů komisí. Diskuse: 0. Hlasování o usnesení: pro: 10, proti:

0, zdržel se: 2. Usneseni č.j. 7/7/2024 bylo přijato.

Po ukončení projednávání sedmého bodu programu předal pan starosta řízeni zasedání

paní místostarostce.

8. Žádosti o svěření nemovitého majetku hl. m. Prahy do správy MČ. Diskuse: Paní

Knappová se zeptala k pozemku parc. č. 2216/1, k.ú. Suchdol, co se rozumí lesoparkem.

Pan starosta odpověděl, že na lesopark již existuje studie a studií představil. Rozvínuly se

upřesňující dotazy ke studii. Hlasování o usnesení: pro: 10, proti: 0, zdržel se: 2. Usnesení

č.j. 7/8/2024 bylo přijato.

9. Záměry na prodej části pozemků. Diskuse: 0. Hlasování o usnesenít pro: 12, proti: 0,

zdržel se: O. Usnesení č.j. 7/9/2024 bylo přijato.

10. Usnesení Rady MČ Praha—Suchdol za uplynulé období. Zastupitelstvo bere na

vědomí.

11. Kočárovna — kreativní centrum. Diskuse: pan Bor měl upřesňující dotaz k

majetkoprávnímu vztahu ohledně Kočárovny a jejího zhodnoceni. Pan starosta dotaz

zodpověděl, zhodnocení Kočárovny bude majetkem HLMP. Dotaz z veřejností, zda se

nejedná vzhledem k velikosti objektu 0 přiliš nákladnou investici. Pan starosta odpověděl,

že se jedná o historický objekt, kdy úpravy budou dány jednak omezeními dány památkáři,

a i dosavadní koncepcí stavby, která byla původně určena jako skladiště kočárů a jiné

zemědělské techniky nebo jízdárna. Po promítnutí fotografií Kočárovny, upřesnění jejího

technického stavu a představení plánovaného projektu došlo ke zdůvodnění výše investice.

Hlasování o usnesení: pro: 12, proti: 0, zdržel se: O. Usneseni č.j. 7/11/2024 bylo přijato.

12. Souhlas s odsvěřením infrastrukturního majetku. Diskuse: 0. Hlasování o usnesení:

pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0. Usneseni č.j. 7/12/2024 bylo přijato.
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interpelace. „

Pan Fišer informoval o aktivitě některých občanů MC v oblasti zvýšení datových toků v MČ;

Jedná se o technologii, kdy optické vlákno se protahuje kanalizační infrastrukturou. Pan

starosta komentoval, že k takovým projektům je potřeba kladného stanoviska PVK a PVS a

dále vyřešit majtetkopravní vztahy kinfrastrukturním objektům a případným opravám na

objektech. Námět z veřejnosti, zda je možné požadovat, aby kdykoli se opravuje chodník, se

vždy ukladalo optické vlákno. Pan starosta komentoval, že to jistě požadovat a koordinovat

lze, že např. vždy při obnově chodníků se obnovuje veřejné osvětlení. Pan Fišer dále

informoval, že byl kontaktován lékařkou, která by si chtěla otevřít neurologickou ordinaci na

Suchdole. Pan Fišer se dotázal na možnosti MC o podporu této ordinace. Pan starosta

odpověděl, že MČ nema nebytové prostory; které by mohla nabidnout. Nebytové prostory

pro podnikání je potřeba zajistit u soukromých majitelů. Paní Stěpánková informovala o

termínech dalších jednaní ZMČ: 11. 4. 2024 a 25. 6. 2024 a 19. 9. 2024 a o nadcházejících

kuiturnich akcích v městské části. Jelikož nebyly další podněty k projednání, pan starosta

ukončit interpelace.

Zasedání bylo ukončeno ve 20:05 hod.

Zápis byl vyhotoven dne: 9. 2. 2024.
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